

DISCLAIMER: The English version is a translation of the original in Chinese and is provided for information purposes only. While reasonable efforts are made to provide accurate translations, portions may be incorrect. In case of discrepancy, the Chinese version will prevail. [LINK](#) to the General Administration of Customs of The People's Republic of China

Report No.15 June 7 2021

China: Important import policy adjustment: Imported recycled steel, brass, copper and cast aluminum alloy raw materials must be subjected to inspection as from June 10 2021

General Administration of Customs Announcement No. 39 of 2021 (Announcement on Adjusting the Catalog of Import and Export Commodities Subject to Inspection)

According to the "Law of the People's Republic of China on Import and Export Commodity Inspection" and its implementation regulations, the General Administration of Customs has decided to adjust the catalog of import and export commodities that must be inspected. The announcement is as follows:

1. 234 10-digit customs commodity codes involving mechanical and electrical products, metal materials, chemicals, and artificial jewelry have been removed from the supervision condition "A", and the customs will no longer implement imported commodity inspections on related commodities.

2. The supervision condition "A" is added to the eight 10-digit customs commodity codes involving imported recycled raw materials, and the customs conducts import commodity inspections on related commodities.

3. The customs supervision condition "B" is added to 24 10-digit customs commodity codes involving exported billets and pig iron, and the customs conducts export commodity inspections on related commodities.

This announcement will be implemented on June 10, 2021. See the attachment for the adjusted regulatory requirements.

Special announcement.

Annex: Import and Export Commodity Catalog Adjustment Form that must be inspected

General Administration of Customs

June 1 2021

海关总署公告2021年第39号（关于调整必须实施检验的进出口商品目录的公告）

根据《中华人民共和国进出口商品检验法》及其实施条例，海关总署决定对必须实施检验的进出口商品目录进行调整，现公告如下：

一、对涉及机电产品、金属材料、化工品、仿真饰品等234个10位海关商品编号取消监管条件“A”，海关对相关商品不再实施进口商品检验。

二、对涉及进口再生原料的8个10位海关商品编号增设监管条件“A”，海关对相关商品实施进口商品检验。

DISCLAIMER: The English version is a translation of the original in Chinese and is provided for information purposes only. While reasonable efforts are made to provide accurate translations, portions may be incorrect. In case of discrepancy, the Chinese version will prevail. [LINK](#) to the General Administration of Customs of The People's Republic of China

三、对涉及出口钢坯、生铁的24个10位海关商品编号增设海关监管条件“B”，海关对相关商品实施出口商品检验。

本公告自2021年6月10日起实施，调整后的监管要求见附件。

特此公告。

附件：必须实施检验的进出口商品目录调整表

海关总署2021年6月1日

必须实施检验的进出口商品目录调整表				
序号	海关商品编号	商品名称	调整前监管条件	调整后监管条件
235	7204100010	符合GB/T 39733-2020标准要求的再生钢铁原料		A
236	7204210010	其他符合GB/T 39733-2020标准要求的再生钢铁原料		A
237	7204290010	其他符合GB/T 39733-2020标准要求的再生钢铁原料		A
238	7204410010	符合GB/T 39733-2020标准要求的机械加工中产生的再生钢铁原料（机械加工指车、刨、铣、磨、锯、钻、冲加工）		A
239	7204490030	符合GB/T 39733-2020标准要求的未列名再生钢铁原料		A
240	7404000020	符合标准GB/T38470-2019规定的再生黄铜原料		A
241	7404000030	再生铜原料（符合标准GB/T 38471-2019规定的）		A
242	7602000020	再生铸造铝合金原料（符合标准GB/T 38472-2019规定的）		A
243	7201100010	高纯生铁（含锰量<0.08%，含磷量<0.03%，含硫量<0.02%，含钛量<0.03%）（999）		B
244	7201100090	非合金生铁，含磷量≤0.5%（含锰量<0.08%，含磷量<0.03%，含硫量<0.02%，含钛量<0.03%的高纯生铁除外）（999）		B
245	7201200000	非合金生铁，按重量计含磷量>0.5%（999）		B
246	7201500010	合金生铁（999）		B
247	7201500090	铸铁（999）		B
248	7205100000	生铁、铸铁及钢铁颗粒（101非合金生铁），（102合金生铁），（103其他铁合金），		B
249	7205210000	合金钢粉末（999）		B
250	7205290000	生铁、铸铁及其他钢铁粉末（999平均粒径<10微米的超细铁粉）		B
251	7206100000	铁及非合金钢锭（999）		B